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OPĆINSKO VIJEĆE

Broj:01-05- 114/14
Datum, 07.04.2014. godine

Z A P I S N I K

sa XIX (devetnaeste) redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora održane dana
05.05.2014. godine u dvorani za sjednice Općinskog vijeća općine Usora

Sjednica je započela u 16,00 h i održana je u dvorani Općinskog vijeća općine Usora.

Na sjednici su bili nazočni sljedeći vijećnici Općinskog vijeća općine Usora:

Vijećnici NSRB:, Ivan Jurišić, Mato Pranjić i Zoran Marković,
Vijećnici HDZ 1990: Borislav Petrović, Nevenka Glamatović,
Vijećnici HDZ BIH: Ivo Suvala, Jozo Grgić,
Vijećnik HSP BIH: Nikola Risonjić i Goran Tokić,
Vijećnica HSS-NHI:
Vijećnik SDP BIH: Boris Penava,
Neovisni vijećnik: Pero Lujić.

Sjednici nisu nazočile vijećnice Finka Rajkovača i Janja Grgić.

Na sjednici su pored vijećnika Općinskog vijeća općine Usora bili nazočni i: Općinski načelnik
Ilija Nikić, pomoćnik Općinskog načelnika za geodetske, imovinsko-pravne poslove, katastar
nekretnina i urbanizam Dario Katić, šef Službe za gospodarstvo i financije Anto Bonić, šef
Službe stručnih, općih poslova i društvenih djelatnosti Martin Grujo, Općinska
pravobraniteljica Biljana Rakočević, djelatnik u Službi za gospodarstvo i financije Ivica
Labudović, predsjednik MZ Ularice Goran Čančar, ravnateljica JP „Radio Usora“ d.o.o. Sivša
Monika Mandić, dlelatnica JU „Opća knjižnica“ Usora Tanja Ćosić, predsjednik Sindikata
Zvonko Miškić.

Sjednicom je predsjedavao Predsjedatelj Općinskog vijeća općine Usora Ivo Suvala.
Zapisnik vodila Dijana Katić, v.d. tajnica Općinskog vijeća Usora.

Predsjedatelj Općinskog vijeća je na početku sjednice pozdravio sve nazočne i konstatirao da
sjednici nazoči dovoljan broj članova za rad (kvorum, 10 nazočnih vijećnika i 3 odsutna
vijećnika) te da je sjednica otvorena za javnost.

Predsjedatelj je naglasio da su vijećnici u Sazivu dobili dnevni red za XIX redovitu sjednicu
Općinskog vijeća Usora od deset točaka te je predloženi dnevni red dao na raspravu.

Budući da nije bilo rasprave Predsjedatelj je dao na glasovanje dnevni red koji su vijećnici
dobili u Sazivu za XIX redovitu sjednicu i Općinsko vijeće općine Usora sa 10 glasova „ZA“,
bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova (sjednici nazočilo 10 vijećnika OV-a)
usvojilo slijedeći:
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D N E V N I R E D

1. Usvajanje Zapisnika sa osamnaeste redovite sjednice Općinskog vijeća Usora;
2. Vijećnička pitanja;
3. Obraćanje načelnika;
4. Prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja općine Usora za 2014. godinu;
5. Prijedlog Odluke o usvajanju Programa novčanih poticaja za unaprjeđenje primarne

poljoprivredne proizvodnje u 2014. godini;
6. Prijedlog Rješenja o preuzimanju od ranijeg korisnika općine Tešanj neizgrađenog

građevinskog zemljišta bez naknade;
7. Prijedlog Rješenja o izboru Povjerenstva za pitanje razgraničenja između općina Usora

i Doboj;
8. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Plan upisa učenika u I razrede MSŠ

„Stjepana Radića Žabljak u školskoj 2014./2015. godine;
Akt Općinskog načelnika broj:02-38-02/14 od 23.04.2014. godine;

9. Izvješće o poslovanju JU Opća knjižnica Usora za razdoblje od 01.01. do 31.12.2013.
godine;

10.Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o općinskim administrativnim
pristojbama.

Ad/1
Usvajanje Zapisnika sa osamnaeste redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora

Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu Zapisnik sa osamnaeste redovite
sjednice Općinskog vijeća općine Usora.

Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje
Zapisnik sa osamnaeste redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora koji su vijećnici
dobili u materijalima i Općinsko vijeće općine Usora je sa 9 glasova „ZA“, bez glasova
„PROTIV“ i sa 1 „SUZDRŽANIM „ glasom (10 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći

ZAKLJUČAK

Usvaja se Zapisnik sa osamnaeste redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora koji su
vijećnici dobili u materijalima.

Ad/2
Vijećnička pitanja

Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su sudjelovali: Nikola
Risonjić, Pero Lujić i Jozo Grgić.

Vijećnik Kluba vijećnika HSP BIH Nikola Risonjić u OV-u Usora
1. Na temelju čega se određivala visina vatrogasne takse za gospodarstvenike općine Usora to

jest koji su temeljni parametri uzeti za obračun visine navedene takse:
a) da li se radi o površini poslovnog i javnog prostora,
b) vrsta djelatnosti i obrta,
c) paušalno određivanje visine vatrogasne takse za sve gospodarstvenike, javne ustanove i

obrtnike?

2. Kada se ima u planu pristupiti rješavanju brojeva na gospodarskim, stambenim i javnim
objektima, kao i nazivi ulica tamo gdje je to moguće u općini Usora?
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Neovisni vijećnik u OV-u Usora Pero Lujić
1. Zašto Općinski načelnik koristiti instituciju „općinskog načelnika“ kako bi:

 kriminalizirao domovinski rat,
 obezvrijedio 110 poginulih hrvatskih branitelja, pripadnika 110 Domobranske pukovnije

HVO Usora,
 zašto je obezvrijedio najčasniju postrojbu 110 Domobransku pukovniju HVO Usora i

njene pripadnike?

Vijećnik Kluba vijećnika HDZ BIH Jozo Grgić u OV-u Usora
1. Gdje se objavljuju javni natječaji za prodaju zemljišta u Poduzetničkoj zoni? Smatra da bi

trebalo, ukoliko to već nije praksa, da se ti natječaji objavljuju na općinskoj web stranici
jer većina građana se o svemu informira na taj način, putem web stranice.

2. Što je sa zemljištem koje se vodi na Zanatskoj zadruzi Tešanjka? Vijećnicima je na kolegiju
prenesena informacija da je taj postupak adresiran na Općinsku pravobraniteljicu pa
sukladno tome postavlja pitanje zašto se ne pokrene postupak vraćanja tog zemljišta u
društvenu svojinu na općinu Usora?

3. Zemljište u državnoj svojini koje je ranije prodano a nije privedeno svrsi, zašto se ne
pokrene postupak vraćanja tog zemljišta na općinu Usora?

Vijećnik Goran Tokić je stigao na sjednicu u 16:08 sati.

Ad/3
Obraćanje načelnika

Općinski načelnik se u trećoj točci dnevnog reda obratio vijećnicima i nazočnim na
devetnaestoj redovitoj sjednici Općinskog vijeća općine Usora.

Ukratko je izložio aktivnosti i poslove koje je obavljao između dvije redovite sjednice.
Upoznao je vijećnike sa svim aktivnostima koje su vođene, sa svim realiziranim poslovima te
održanim posjetama i sastancima.
Općinski načelnik je u sklopu ove točke dnevnog reda djelomično odgovorio i na jedno od
postavljenih vijećnička pitanja i iznio određena pojašnjenja.

Nakon izlaganja Općinskog načelnika u raspravi po ovoj točci dnevnog reda je sudjelovao
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala.

Ad/4
Prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja općine Usora za 2014. godinu

Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj OV-a je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda.

Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje
Prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja općine Usora za 2014. godinu i Općinsko vijeće
općine Usora je sa 8 glasova „ZA“, 1 glasom „PROTIV“ i sa 2 „SUZDRŽANA „ glasa (11
nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći

ZAKLJUČAK

Usvaja se Prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja općine Usora za 2014. godinu.
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Ad/5
Prijedlog Odluke o usvajanju Programa novčanih poticaja za unaprjeđenje primarne
poljoprivredne proizvodnje u 2014. godini

Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj OV-a je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj je
sudjelovao vijećnik Ivan Jurišić.

Vijećnik Ivan Jurišić je u svom izlaganju naveo da nema značajnijih primjedbi na prijedlog
Odluke o usvajanju Programa novčanih poticaja za unaprjeđenje primarne poljoprivredne
proizvodnje u 2014. godini ali je istakao da predlaže da se u poglavlju II Programa izmijeni
posljednja rečenica u odjeljku „Pravo na poticaje“ i da stoji da „Članovi povjerenstva za svoj
rad u Povjerenstvu za poticaje ne ostvaruju pravo na naknadu“.

Nakon kraće rasprave Predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog Odluke o usvajanju
Programa novčanih poticaja za unaprjeđenje primarne poljoprivredne proizvodnje u 2014.
godini koji su vijećnici dobili u Sazivu za XIX redovitu sjednicu i Općinsko vijeće općine Usora
je sa 3 glasa „ZA“, 5 glasova „PROTIV“ i sa 3 „SUZDRŽANA „ glasa (11 nazočnih vijećnika)
donijelo sljedeći

ZAKLJUČAK

Ne usvaja se Prijedlog Odluke o usvajanju Programa novčanih poticaja za unaprjeđenje
primarne poljoprivredne proizvodnje u 2014. godini.

Nakon toga Predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog Odluke o usvajanju Programa
novčanih poticaja za unaprjeđenje primarne poljoprivredne proizvodnje u 2014. godini sa
prijedlogom vijećnika Ivana Jurišić da se u poglavlju II Programa izmijeni posljednja rečenica
u odjeljku „Pravo na poticaje“ i da stoji da „Članovi povjerenstva za svoj rad u Povjerenstvu
za poticaje ne ostvaruju pravo na naknadu“.
Općinsko vijeće općine Usora je sa 8 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i sa 3
„SUZDRŽANA „ glasa (11 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći

ZAKLJUČAK

Usvaja se Prijedlog Odluke o usvajanju Programa novčanih poticaja za unaprjeđenje
primarne poljoprivredne proizvodnje u 2014. godini sa prijedlogom vijećnika Ivana Jurišić
da se u poglavlju II Programa izmijeni posljednja rečenica u odjeljku „Pravo na poticaje“ i
da stoji da „Članovi povjerenstva za svoj rad u Povjerenstvu za poticaje ne ostvaruju
pravo na naknadu“.

Ad/6
Prijedlog Rješenja o preuzimanju od ranijeg korisnika općine Tešanj neizgrađenog
građevinskog zemljišta bez naknade

Uvodno izlaganje po ovoj točci dnevnog reda je iznio pomoćnik Općinskog načelnika za
geodetske, imovinsko-pravne poslove, katastar nekretnina i urbanizam Dario Katić. On je
vijećnicima ukratko iznio najznačajnije pojedinosti koje se odnose na predmetno Rješenje
naglašavajući da je neophodno da zemljište koje je predmet ove dodjele općina Usora
preuzme bez naknade od općine Tešanj radi privođenja trajnoj namjeni.

Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj OV-a je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su
sudjelovali: Ivan Jurišić, Pero Lujić, Jozo Grgić, Nikola Risonjić, Boris Penava, Goran Tokić,
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pomoćnik Općinskog načelnika za geodetske, imovinsko-pravne poslove, katastar nekretnina i
urbanizam Dario Katić, Općinska pravobraniteljica.
Vijećnik Ivan Jurišić je zatražio da mu se pojasni gdje se predmetno zemljište nalazi?
Također je postavio pitanje kako se moglo prodati zemljište koje nije gruntovno prešlo na
općinu Usora?
Vijećnik Pero Lujić je postavio pitanje da li je predmetno zemljište bilo dodjeljivano
obiteljima šehidima?
Vijećnik Jozo Grgić je zatražio da se vijećnicima pojasni postupak preuzimanja ovog
zemljišta, na koga se ovo zemljište sada upisuje katastarski i gruntovno?
Vijećniik Boris Penava je naglasio da je za očekivati da će biti još ovakvih slučajeva i na
mjestima gdje su već izgrađene građevine pa sukladno tome postavlja pitanje kako je izdana
građevinska dozvola investitorima kada zemljište nije bilo preuzeto od stane općine Usora?
Na sva pitanja koja su postavili vijećnici odgovore i pojašnjenja je dao pomoćnik Općinskog
načelnika za geodetske, imovinsko-pravne poslove, katastar nekretnina i urbanizam Dario
Katić i Općinska pravobraniteljica Biljana Rakočević.

Nakon rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog
Rješenja o preuzimanju od ranijeg korisnika općine Tešanj neizgrađenog građevinskog
zemljišta bez naknade i Općinsko vijeće općine Usora je sa 10 glasova „ZA“, bez glasova
„PROTIV“ i sa 1 „SUZDRŽANIM „ glasom (11 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći

ZAKLJUČAK

Usvaja se Prijedlog Rješenja o preuzimanju od ranijeg korisnika općine Tešanj
neizgrađenog građevinskog zemljišta bez naknade.

Ad/7
Prijedlog Rješenja o izboru Povjerenstva za pitanje razgraničenja između općina Usora i
Doboj

Uvodno izlaganje po ovoj točci dnevnog reda je iznio Općinski načelnik koji je vijećnicima
ukratko iznio razloge koji ukazuju na potrebu za donošenje ovog rješenja.

Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su
sudjelovali: Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala, Boris Penava, Ivan Jurišić, Pero Lujić i Općinski
načelnik.
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je postavio pitanje da li imamo na područjima mjesnih
zajednica Ularice i Omanjska spornog zemljišta?
Vijećnik Boris Penava je predložio da u ovom Povjerenstvu treba isključivo da radi katastar,
odnosno uposlenici koji rade u katastru kako bi se najprije moglo napraviti katastarsko
razgraničenje. Entitetska granica je utoliko poznata jer ona prolazi dijelom gdje je bila linija
a neophodno je katastarsko razgraničenje.
Vijećnik Ivan Jurišić je predložio da član ovog Povjerenstva bude i predstavnik mjesne
zajednice Ularice.
Predsjedatelj Ivo Suvala je istakao da bi pored predstavnika mjesne zajednice Ularice član
ovog Povjerenstva trebao biti i predstavnik mjesne zajednice Omanjska.
Predsjednik mjesne zajednice Ularice Goran Čančar je istakao da ukoliko u Povjerenstvo
bude imenovan predstavnik mjesne zajednice Ularice da to onda bude Ivan Batista.

Nakon kraće rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog
Rješenja o izboru Povjerenstva za pitanje razgraničenja između općina Usora i Doboj koji su
vijećnici dobili uz Saziv za XIX redovitu sjednicu Općinskog vijeća Usora i Općinsko vijeće
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općine Usora je sa 9 glasova „PROTIV“ i sa 2 „SUZDRŽANA „ glasa (11 nazočnih vijećnika)
donijelo sljedeći

ZAKLJUČAK

Ne usvaja se Prijedlog Rješenja o izboru Povjerenstva za pitanje razgraničenja između
općina Usora i Doboj koji su vijećnici dobili uz Saziv za XIX redovitu sjednicu Općinskog
vijeća Usora.

Nakon toga Predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog Rješenja o izboru Povjerenstva za
pitanje razgraničenja između općina Usora i Doboj sa prijedlogom vijećnika da se broj članova
Povjerenstva proširi na još dva člana i da to budu predstavnik mjesne zajednice Omanjska
Anto Ćosić i mjesne zajednice Ularice Ivan Batista.
Općinsko vijeće općine Usora je sa 10 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i sa 1
„SUZDRŽANIM „ glasom (11 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći

ZAKLJUČAK

Usvaja se Prijedlog Rješenja o izboru Povjerenstva za pitanje razgraničenja između
općina Usora i Doboj sa prijedlogom vijećnika da se broj članova Povjerenstva proširi na
još dva člana i da to budu predstavnik mjesne zajednice Omanjska Anto Ćosić i mjesne
zajednice Ularice Ivan Batista.

Ad/8
Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Plan upisa učenika u I razrede MSŠ „Stjepana
Radića Žabljak u školskoj 2014./2015. godine;
Akt Općinskog načelnika broj:02-38-02/14 od 23.04.2014. godine;

Uvodno izlaganje po ovoj točci dnevnog reda je iznio Općinski načelnik. Pojasnio je
vijećnicima razloge radi kojih nije potpisao prijedlog za Plan upisa u I razrede MSŠ „Stjepana
Radića“ Žabljak i zašto smatra da on nije dobar te je naglasio da su razlozi za to vijećnicima
dostavljeni i u pisanom Aktu broj:02-38-02/14 od 23.04.2014. godine. Pozvao je vijećnike da
procijene da li treba prihvatiti to što je predloženo ili jednom presjeći praksu da se upisuju
kozmetičari, frizeri, trgovci, automehaničari, autoelektričari a ne oni profili za koje zaista
postoji potreba.

Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su
sudjelovali:Pero Lujić, Nikola Risonjić, Ivan Jurišić, Boris Penava, Nevenka Glamatović,
predsjedatelj OV-a Ivo Suvala, Općinski načelnik, šef Službe stručnih, općih poslova i
društvenih djelatnosti Martin Grujo.
Vijećnik Pero Lujić je postavio pitanje koliko vremena je potrošeno u koordiniranju rada sa
MSŠ „Stjepana Radića“ Žabljak kada je u pitanju Plan upisa učenika i izbor zanimanja u
srednjoj školi? Naglasio je da je ovo izbor koji su predložile škole i koji je ujedno i izbor djece
te je naglasio da će ovaj Prijedlog podržati.
Vijećnik Nikola Risonjić je istakao da je razgovarao sa djelatnicima srednje škole te je
istakao da je ovo osjetljiva problematika koja se javlja iz godine u godinu. Istakao je da im je
postavio pitanje zašto su predložili ovakav odabir zanimanja, čime su se vodili? Naglasio je da
je problem kako broj djece tako i organiziranje izvođenja kvalitetne nastave. Što se tiče
strojarske struke zanimanje automehaničar bravar zadnje četiri godine nije upisivana ta
struka. Naglasio je da je protiv upisivanja zanimanja frizer, na to mjesto predlaže da se upišu
zanimanje zavarivač. Izrazio je žaljenje što u ovom prijedlogu nema zanimanja građevinske
struke jer to nije moguće bez preregistracije mješovite srednje škole. Istakao je da su
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predložena zanimanja ona za koja naša srednja škola može angažirati kvalificirane predavače
i osigurati kvalitetnu nastavu. Istakao je da su zanimanja koja su predložena pored navedenog
i rezultat ankete koja je provedena među učenicima koji su odabrali ono što je predloženo.
Vijećnik Ivan Jurišić je istakao da je ovo situacija koju smo imali i prošle godine. Naglasio je
da su putem ankete djeca izabrala od onoga što im je bilo ponuđeno. Glede akta koji je
napisao Općinski načelnik postavio je pitanje da li je neka od navedenih firmi koje se
spominju u aktu dostavila srednjoj školi plan i program iz kojega bi se vidjelo koliko kojega
zanimanja im treba u određenoj godini za njihovu djelatnost, koje su potrebe za određenim,
bilo kojim profilom? Ovo što imamo nastavničkog kadra to je činjenično stanje i tu nema puno
izbora.
Vijećnik Boris Penava je naglasio da je ovo pitanje trebalo puno ranije da se odradi i da je
škola trebala ranije dostaviti svoj prijedlog. Predložio da se u Plan upisa ubuduće uvrsti
zanimanje mašinbravar-tokar.
Vijećnica Nevenka Glamatović je istakla da su ovim Prijedlogom vijećnici po ko zna koji put
dovedeni pred svršen čin. Predložila je da se ovaj Prijedlog Zaključka usvoji ovakav kakav je
predložen a da se ubuduće sve aktivnosti u koje će biti uključeni svi mještani općine Usora sa
svojim prijedlozima započnu odmah sada za narednu školsku godinu.
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je postavio pitanje da li vijećnici mogu mijenjati predložena
zanimanja na sjednici?
Šef Službe stručnih, općih poslova i društvenih djelatnosti Martin Grujo odgovorio je na
popstavljeno pitanje. Pored toga iznio je i određene pojašnjenja koja se odnose na ovu točku
dnevnog reda a koja su se nametnula kao potrebna tijekom rasprave.
Općinski načelnik je predložio Vijeću da se proba nešto promijeniti jer je neodgovorno
ovakav prijedlog dostaviti i još k tomu ne dostaviti ga na vrijeme.

Nakon duge i iscrpne rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje
Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Plan upisa učenika u I razrede MSŠ „Stjepana
Radića Žabljak u školskoj 2014./2015. godine i Općinsko vijeće općine Usora je sa 7 glasova
„ZA“, 1 glasom „PROTIV“ i sa 3 „SUZDRŽANA „ glasa (11 nazočnih vijećnika) donijelo
sljedeći

ZAKLJUČAK

Usvaja se Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Plan upisa učenika u I razrede MSŠ
„Stjepana Radića Žabljak u školskoj 2014./2015. godine.

U 17:05 h Predsjedatelj je dao stanku u trajanju od 5 minuta.

Ad/9
Izvješće o poslovanju JU Opća knjižnica Usora za razdoblje od 01.01. do 31.12.2013.
godine

Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj je
sudjelovala vijećnica Nevenka Glamatović.
Vijećnica Nevenka Glamatović je postavila pitanje iz kojih razloga uz Izvješće nije
dostavljena ovjerena kopija Bilanca stanja i uspjeha ove javne ustanove?

Nakon kraće rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje Izvješće
o poslovanju JU Opća knjižnica Usora za razdoblje od 01.01. do 31.12.2013. godine i Općinsko
vijeće općine Usora je sa 10 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i sa 1 „SUZDRŽANIM „
glasom (11 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći
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ZAKLJUČAK

Usvaja se Izvješće o poslovanju JU Opća knjižnica Usora za razdoblje od 01.01. do
31.12.2013. godine.

Ad/10
Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o općinskim administrativnim
pristojbama

Na početku ove točke dnevnog reda Predsjedatelj je vijećnicima iznio određene pojedinosti
koje se odnose na ovaj Prijedlog Odluke i na tijek njezinog donošenja.
Nakon izlaganja Predsjedatelja OV-a šef Službe za gospodarstvo i financije Anto Bonić je
vijećnicima iznio koji su efekti oslobađanja od plaćanja općinskih administrativnih pristojbi
svih demobiliziranih branitelja. Naglasio je da bi to dovelo do gubitaka određenih općinskih
prihoda. Vijećnike je upoznao koja bi braniteljska populacija bila oslobođena plaćanja
općinskih administrativnih pristojbi, koje bi to pristojbe bile i samim tim bi došlo do gubitka
sredstava između ostaloga i sa tržnice te bi se tim znatno zadiralo u Proračun općine Usora.

Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su
sudjelovali: predsjedatelj OV-a Ivo Suvala, Ivan Jurišić, Pero Lujić, predsjednik mjesne
zajednice Ularice Goran Čančar, šef Službe za gospodarstvo i financije Anto Bonić.
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je na tragu prijedloga vijećnika Tokić, postavio pitanje da li
postoji mogućnost da se u Odluci naznači da se od plaćanja administrativnih pristojbi
oslobađaju samo pripadnici 110 HVO brigade, da li bi se time kršio zakon i zadiralo u prava
branitelja? Smatra da su svi branitelji na svojim općinama trebaju biti zaštićeni.
Vijećnik Ivan Jurišić je istakao da je njihov stav da se ova Odluka ne prihvati jer bi se
njenom primjenom umanjili prihodi općine. Predložio je da se za narednu sjednicu izuči i vidi
da li postoje mogućnosti da se od plaćanja administrativnih pristojbi oslobode samo branitelji
110 HVO brigade.
Vijećnik Pero Lujić je istakao da postoje kantonalni i federalni zakoni, da su tim zakonima
predviđena prava za sve branitelje sa područja Kantona i Federacije pa sukladno tome smatra
da bi se ograničavanje samo na branitelje jedne brigade kršio kako zakon tako i ljudska prava,
došlo bi do diskriminacije.

Nakon iscrpne rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje
Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o općinskim administrativnim pristojbama i
Općinsko vijeće općine Usora je sa 5 glasova „PROTIV“ i sa 6 „SUZDRŽANIH „ glasova (11
nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći

ZAKLJUČAK

Ne usvaja se Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o općinskim
administrativnim pristojbama.

Sjednica OV-a je završena u 17:40 h.
Sastavni dio ovog Zapisnika je digitalni zapis – CD.

Zapisnik obradila PREDSJEDATELJ OV-a
Dijana Katić, dipl. pravnica Ivo Suvala


